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Kinderopvang  -  Flexibele opvang

Op 22 juni 2016 werd door Kind en Gezin de stand van zaken van het decreet 
kinderopvang na twee jaar toegelicht in de commissie Welzijn. Toen werd bevestigd dat 
het de doelstelling van de minister blijft om een stroomlijning en nieuw concept te 
ontwikkelen voor flexibele opvang. Er zou op basis van de methodiek van servicedesign 
met ouders en organisatoren naar een antwoord worden gezocht tegen het najaar 2016. 
Daarna zou een regelgevend kader ontwikkeld moeten worden. 

Wat is de stand van zaken van het zoeken naar een nieuw model voor flexibele opvang 
op basis van de methodiek van servicedesign? 
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op vraag nr. 556 van 18 april 2017
van FREYA SAEYS

De service design oefening werd eind 2016 afgerond. Op basis daarvan legde Kind en 
Gezin een voorstel voor aan een ruime stakeholdersgroep. Deze groep gaf aan dat het 
voorstel nog niet volledig tegemoet kwam aan de verwachtingen. Het voorstel moest 
bijkomend getoetst worden aan een aantal gangbare praktijken in functie van het 
identificeren van eventuele belemmeringen in de huidige regelgeving die een flexibele 
werking bemoeilijken.

De betrokken praktijkbezoeken vonden intussen plaats. Een nieuw, vervolledigd voorstel 
werd afgetoetst met het Raadgevend Comité van Kind en Gezin. Het betrokken voorstel 
wordt momenteel door Kind en Gezin omgezet in een voorstel tot regelgeving.


